
STYRELSEMÖTE ROTTNE SAMHÄLLSFÖRENING
2015-09-17

Inbjuden Sofia Stynsberg Ordförande Tekniska nämnden.

Genomgång av vad som kommer att ske med Rottne centrum.
Vad vi invånare vill ?

Följande punkter togs upp:

Centrum
Badplatsen
Asfaltering av cykelvägar
Cykelväg Norraby-Rydet-Rottne
Linjemarkering kopparvägen
Asfaltering parkering vid tennisbanan.
Enkelriktat Jonsgårdsvägen

Vi kommer att arbeta vidare med detta och med hjälp av
Tekniska nämnden.

Mari Hanaholm


